
Styrelsemöte Läckeby GoIF 2024-11-04 
 
Närvarande: Linda M, Jesper W, Andreas B, Jimmy H, Fredrik W, Joakim J, 
Anders H, Emma A-H, Peter M, Robin S 
 
§1 Alla hälsades välkomna och mötet förklarades öppnat 
 
§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Linda  
 
§3 Föregående protokoll: inga synpunkter 
 
§4 Nytt tränaravtal A-lag: Anders fortsätter som tränare 2025, dock oklart med assisterande 
 
§5 Sponsormöte – vi skjuter på detta tills sponsortavlan och Ica-skylten är färdig. Peter 
försöker återigen få till ett möte med Skyltstället. 
 
§6 Möte med Rockneby IK 11 november kl 19:00 – Rocknebys styrelse kommer för ett 
förutsättningslöst möte om eventuella samarbeten inom ungdomsverksamheten. Anders fixar 
fika. Vi ber alla ungdomsledare att uppdatera sina medlemslistor i laget.se. 
 
§7 Certifieringskväll 13 november – Jesper och Linda deltar 
 
§8 Möte med kommunen 13 november kl 16:00 angående nyttjandeavtal Åbyvallen i samband 
med bokningar av konstgräsplanen. Linda och Anders deltar i detta möte. 
 
§9 Möte landsbygdsutveckling 26 november kl 17:30 – landsbygdsenheten, bygde-
gårdsföreningen, hembygdsföreningen och LGoIF träffas. Landsbygdsenheten informerar om 
bygdepeng och vill höra vad vi har för planer framåt i Läckeby.  
 
§10 Övriga frågor 
-Anders har fått en inbjudan till LGoIF att sitta med i ett landsbygdsråd med 7 ledamöter och 
3 ersättare. Vi tackar ja till detta och utser Anders till vår representant. 
-Ordförandefrågan: uppdraget har blivit betydligt mindre krävande nu när alla uppgifter blivit 
fördelade på styrelsen. 
-Träningstider konstgräs: tis/tor 17:00-19:30 samt sön 17:00-18:30 
-Julmarknad – kolla med Emma om det finns ett bord 
- Linda bjuder in Therese Möllevi (RF SISU) till nästa styrelsemöte den 2/12 
 
 
Nästa styrelsemöte: 2 december kl. 18:30 


